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Onderwerp: Beantwoording overige vragen van fractie Tonnaer over het 
onderzoek naar een woonlocatie voor kwetsbare inwoners

Geachte heer Tonnaer,

U heeft vragen gesteld over het onderzoek naar een woonlocatie voor kwetsbare inwoners. In deze brief 
leest u de antwoorden op uw vragen.

Vraag 1 Welk regionaal gezelschap heeft de locatie Leekerpad uitgekozen voor de bouw van vijf
kleine woningen voor vijf kwetsbare personen? Waarom is specifiek voor deze locatie 
gekozen? Welke alternatieve locaties heeft u op het oog?

Antwoord
De keuze voor de locatie is nog niet gemaakt. De Westfriese gemeenten hebben onderzoek laten doen 
naar kansrijke plekken voor een pilot prikkelarm wonen. Aanvankelijk kwamen twee andere locaties in 
Hoorn uit het onderzoek naar voren. Deze vielen echter af, omdat deze niet langer beschikbaar waren. 
Vervolgens is deze locatie bij het Leekerpad als optie aangedragen. De locatie is als kansrijk 
aangemerkt voor prikkelarme woningen, onder meer vanwege de afstand tot de woonwijk en een 
supermarkt op minder dan 1,5 kilometer afstand. Er zijn verder geen alternatieve locaties in Hoorn op het 
oog.

Vraag 2 Waarom vraagt u eerst een besluit van de gemeenteraad en daarna pas van de buurt,
De Bouledozers en de Vrijheid, terwijl de mening van de buurt van Leekerpad- 
Stijgbeugel essentieel is? Hoe zwaar wegen de meningen van de buurt en van de twee 
sportverenigingen?

Antwoord
Dit klopt niet. We vragen de raad nu niet om in te stemmen met het plan. We vragen de raad om in te 
stemmen met een onderzoek naar of het mogelijk is om op deze locatie tot een haalbaar plan te komen. 
We vinden het heel belangrijk om van omwonenden en verenigingen in de buurt te horen hoe zij tegen 
dit idee aankijken. Als de raad instemt met dit onderzoek, gaan we met de omgeving in gesprek over 
eventuele vragen, zorgen en wensen, zodat we goed in beeld hebben wat voor hen belangrijk is en hoe 
zij naar dit idee kijken. Parallel daaraan onderzoeken we of de plek geschikt is voor bewoning en of het 
idee financieel haalbaar is. Uit deze gesprekken en de onderzoeken moet blijken of deze plek geschikt is 
voor deze woonvorm. Als de uitkomst van het onderzoek positief is, volgt een voorstel waarover de 
gemeenteraad een besluit neemt. We betrekken de omgeving dus juist heel nadrukkelijk en ook vroeg bij
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dit proces, zodat omwonenden steeds goed op de hoogte zijn van wat er speelt en op welke momenten 
eventuele besluiten worden genomen.

Vraag 3 Welke woonstichting of zorgorganisatie bouwt de beoogde vijf woningen aan het
Leekerpad?

Vraag 4 Welke afspraken zijn er tussen de bouwer van de vijf woningen en de gemeente Hoorn
gemaakt?

Antwoord op de vragen 3 en 4
Hierover zijn nog geen concrete afspraken. Intermaris heeft wel haar medewerking toegezegd in de 
prestatieafspraken (jaarschijf 2023 en 2024) om dit soort woningen te realiseren als er een geschikte 
locatie is gevonden. Uit het onderzoek zal blijken of en op welke manier de pilot uitgevoerd kan worden 
en welke partijen hieraan mee willen werken.

Vraag 5 Wanneer wilt u eindelijk het Leekerpad en omgeving inrichten tot wijkpark of bos?

Antwoord
Uw vraag verbaast ons enigszins, waaruit maakt u op dat dit nog niet gebeurd is? In 2021 is een perceel 
aan het Leekerpad omgevormd naar een parkrijke omgeving met ecologische waarden. Er is een 
bruikleenovereenkomst afgesloten met bewoners van de Stijgbeugel. In de bruikleenovereenkomst is 
afgesproken dat de bewoners verantwoordelijk zijn voor het beheer. De beoogde locatie maakt geen 
onderdeel uit van het perceel waarop bewoners het wijkpark beheren.

Met vriendelijke groet,
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